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W imieniu mieszkaic6w Wfocfawki zwracamy siq z proibq o przebudowq fragmentu ulicy
Sportowej wraz z podjazdami i wytyczeniem zatoczki parkingowej.

Ulica Sportowa jest ulicq, z kt6rej korzystajq nie tylko jej mieszkaricy ale r6wnie2 inni wloctawianie
szczeg6lnie wtedy, kiedy odbywajq siq mecze w hali sportowej OSiR usytuowanej w bezpoirednim
sqsiedztwie ulicy Sportowej.

CzeSi nawierzchni ulicy od strony parkingu przy hali OSiR zostala wymieniona wiele lat temu natomiast
pozostaf fragment niewyremontowany na odcinku od ulicy piaski do ulicy LeSnej.
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